

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL
TEX.SB/155
3 August 1976

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notification under Article 2:1

Note by the Chairman

Since the TSB's decision regarding the restrictions maintained by Thailand under Article 2:1, I have received further information from the Permanent Mission of Thailand on Thailand's balance of trade and the state of its textile industry. A copy of this material is attached. I propose to circulate it to the Textiles Committee as a supplement to the Thai memorandum unless any member objects to this proceeding.

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification conformément à l'article 2:1

Note du Président

Depuis la décision de l'OST concernant les restrictions appliquées par la Thaïlande conformément à l'article 2:1, j'ai reçu des renseignements additionnels de la Mission permanente de la Thaïlande sur la balance commerciale et la situation de l'industrie textile de ce pays. On trouvera ci-joint copie de cette notification. J'ai l'intention, si aucun membre ne s'y oppose, de communiquer cette notification au Comité des textiles en complément du mémorandum thaïlandais.